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فرماندار بناب

در تلاشیم فاضلاب یازده روستای شهرستان بناب به
شبکه اصلی فاضلاب متصل شود

جلسه بررسی مسائل و مشکلات روستاهای بناب همزمان با گرامیداشت روز شهردار و
دهیار با حضور مسئولان شهرستان برگزار شد

به گزارش بناب نیوز به نقل از روابط عمومی فرمانداری شهرستان بناب، جلسه بررسی مسائل و مشکلات روستائی این شهرستان
بمناسبت روز دهیاریها با حضور فرماندار، نماینده مردم بناب در مجلس شورای اسلامی، بخشدار بخش مرکزی شهرستان بناب، دهیاران

و جمعی از مسئولین شهرستان برگزار شد.

فرماندار شهرستان بناب در این جلسه با اشاره به مشکلات کم آبی موجود در سطح کشور اظهار داشت: متاسفانه بدلیل کاهش در میزان
بارندگیها نسبت به سالهای قبل، حفر چاههای غیر مجاز ، عدم رعایت الگوی صحیح کشت و ... وضعیت آبی کشور مناسب نیست.

شهریار فتحی با انتقاد از مصرف غیراصولی آب شرب خانگی گفت بر اساس بررسی های بعمل آمده حجم آب مصرفی بسیار بیش از میزان
مورد نیاز بوده و این مسئله نشان میدهد علی رغم تاکیدات فراوان بر مصرف بهینه آب، پرتی آب بالا میباشد.

وی افزود زنگ خطر کم آبی از سالها پیش به صدا درآمده و اکنون در شرایط بحرانی آبی بسر میبریم و تنها در صورت داشتن عزم
همگانی و اراده عمومی میتوانیم از شرایط سخت موجود عبور کنیم وی در همین راستا از اداره جهاد کشاورزی، بخشداری و دهیاران

خواست تا به ترویج الگوی صحیح کشت در بین کشاورزان بپردازند.

فرماندار شهرستان بناب عملکرد دهیاری های شهرستان را قابل قبول دانسته و خاطر نشان کرد در شورای برنامه ریزی شهرستان توجه
ویژهای برای تخصیص بودجه به روستاها خواهیم داشت، وی همچنین از تلاشهای صورت گرفته برای اتصال فاضلاب ۱۱ روستای

شهرستان به شبکه فاضلاب اصلی خبر داد و گفت با تلاشهای نماینده محترم شهرستان بناب ۲۵ میلیارد تومان اعتبار برای این امر در
نظر گرفته شده است.

نماینده مردم بناب در مجلس شورای اسلامی نیز در این جلسه با بیان اینکه پیگیر ورود چند نفر از نیروهای توانمد آذربایجانی در کابینه
دولت سیزدهم هستیم گفت در دولت های گذشته علی رغم شایستگی بالای نیروهای ترک زبان و آذربایجانی توجه چندانی به استفاده

از نیروهای این منطقه از کشورمان نشده است.

باقری بنابی با بیان اینکه تصمیمات نادرست مسئولین میتواند موجب ورود خسارت های جبران ناپذیر در سالهای آتی شود گفت
متاسفانه در سالهای گذشته ایجاد ۱۷ سد در اطراف دریاچه ارومیه از عوامل خشک شدن آب دریاچه بوده است اما اقدامات صورت
گرفته توسط دولت یازدهم و دوازدهم در خصوص احیای دریاچه ارومیه مثبت بوده است و از دولت سیزدهم هم بجد اجرای مصوبات

مربوط به احیای دریاچه ارومیه را میخواهیم.

وی به اقدامات صورت گرفته برای کانالیزه کردن و مکانیزه کردن ۳۵۰۰ هکتار از اراضی پایاب سد علویان در مناطق ۳ و ۴ اشاره کرد و
گفت با اجرای طرح های مکانیزاسیون کشاورزی، آبیاری مدرن و رعایت الگوی کشت مناسب این مسئله تحقق خواهد یافت.

بخشدار مرکزی شهرستان بناب نیز در این جلسه ضمن تشکر از تلاشهای شبانه روزی دهیاران به مجموعه اقدامات انجام شده در
روستاهای شهرستان بناب اشاره کرده و گفت در سال ۹۹ ، ۱۰ میلیارد تومان به حساب دهیاریها بمنظور انجام پروژههای عمرانی،

فرهنگی، اجتماعی و ... واریز شده است وی به مشارکتهای مردمی در انجام پروژههای عمرانی و ... در سطح روستاهای شهرستان بناب
اشاره کرد و گفت با مشارکت اهالی روستاها تمامی مسائل و مشکلات حل خواهد شد

لعلی با بیان اینکه در سه ماهه اول سال ۱۴۰۰ ، ۲ میلیارد تومان برای اجرای پروژههای عمرانی، اجتماعی، فرهنگی و... در سطح روستاهای
شهرستان بناب هزینه شده است به طرح حفر ۳ حلقه چاه آب در شهرستان اشاره کرده و گفت در حال حاضر ۲ حلقه چاه مورد بهره برداری

قرار گرفته که بخش بزرگی از مشکل آب شرب اهالی برطرف شده است.

وی همچنین به طرح زیرسازی و آسفالت ریزی ۵۰ هزار متر مربع از معابر روستاهای شهرستان بناب با ارزش ریالی ۲۰ میلیارد تومان اشاره
کرد و گفت با پیگیری های فرماندار و نماینده محترم شهرستان بناب اعتبار مورد نیاز تخصیص یافته و در این خصوص روستاهای
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شهرستان بناب رتبه اول استانی را به خود اختصاص داده است 
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